
Zápis ze schůze výboru ZO ČZS Klecánky konané dne 18. 1. 20   

od 13.00 hodin u Biemannů 
 

Přítomni: př. L. Biemann, př. J. Dvořák, př. Z. Hříbal, př. J. Jenšíková, př. M. Plotica, př. 
H. Řepková, př. L. Venc 
za kontrolní komisi př. M. Jaša, př. T. Ledvina, př. J. Tomáš 

  
 
 

 

1. Předseda a jednatel informovali výbor o ukončení prací na rekonstrukci vodovodu a 
záležitostí s tím spojených. 

2. Vodovodní šachta u M. Šípa, byla vybudována a nehrozí již poškození vodovodu 
mrazem. 

3. Jednatel informoval výbor o instalaci elektrického zařízení u studny, které v zimním 
období ovládá elektrický, vypouštěcí ventil pro vypuštění vody z výtlačného potrubí 
aby nedošlo k jeho zamrznutí. 

4. Při započetí rekonstrukce vodovodu, bylo s dodavatelem dohodnuto, že stáhnou 
nevyhovující písek z našeho hřiště a použijí ho na zásyp potrubí. Potom nám 
přivezou jiný, který bude vyhovovat na jeho úpravu, ta proběhne letos na jaře. 

5. Výbor pověřil Janu Jenšíkovou, aby jednou týdně zkontrolovala naší poštovní 
schránku a případně vyzvedla na poště doporučené zásilky. 

6. Výbor souhlasí se žádostí pana Lukáše Josefuse na vybudování čističky odpadních 
vod. 

7. Výbor souhlasí s proplacením účtu za benzin pro předsedu a jednatele za jejich časté 
dojíždění na stavbu při rekonstrukci vodovodu v podzimních měsících.. 

8. Předseda výboru oznámil, že letos chce skončit s výkonem své funkce, proto bude 
nutné na členské schůzi zvolit dalšího člena do výboru. 

9. Stále trvá problém s povolením odběru podzemní vody z naší studny, žádost leží již 
od července na Povodí Vltavy s.p. Předseda s jednatelem se pokusí nějak prověřit co 
by se s tím dalo dělat. 

 
 
V Klecánkách dne 18. 1. 2020 
 
 
     
          
         Zdeněk Hříbal 
         jednatel ZO ČZS 
 
 


